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Let your vocabulary speak for itself. 

Knowing which words to use and how to use them is key to communicating accurately
and effectively. That’s why more than one million people have used Word Smart to
improve their vocabularies! This updated 5th edition defines and explains more than
1,400 need-to-know vocabulary words.

To create this book, thePrinceton Review analyzed newspapers from the New York
Times to the Wall Street Journal , magazines from Time to Scientific American , and
books from current bestsellers to classics. We also combed through the SAT and other
standardized tests to determine which words are tested most frequently. We sifted out
the words that most people know, and focused on words that most people
misunderstand or misuse.

This updated edition of Word Smart gives you the most important words you need to
know toget better grades, score higher on tests, and communicate more confidently at
work. 

WORD SMART, 5th EDITION include more than 1,400 words covering: 

• Common usage errors 

• The most frequently tested words on standardized tests 

• Foreign phrases and abbreviations 

• Terms you need to know to understand finance, science, and the arts
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评论

认真读的话，你会发现很多例句中都透露着作者的恶趣味

-----------------------------
这一本对GRE滚过一趟的人来说，已经是偏基础了，有的评价讲得很对，编撰者有点坏
坏的恶趣味，本来想退掉，但是它很萌，最后还是留下来看完了。

-----------------------------
Princeton这本小书比直接读词典还是愉悦些，音标也不是用的国际音标而是phonetic
sounds。碰到略复杂或多义，配合一个ldoce5软件来用很方便也更全面。#塑心

-----------------------------
#chapter1 is just awesome

-----------------------------
就算做培训也得专业啊

-----------------------------
没看完

-----------------------------
英语是本钱。



-----------------------------
正式进入单词表之前的部分都说得很好。理念很棒。只是我死也背不下单词来，看完就
忘。这本书比较适合背单词学英语的人。

-----------------------------
一般了。。

-----------------------------
不少小幽默。但是不适合背单词。

-----------------------------
Verbal Advantage相比之下更好

-----------------------------
还可以，但是跟wpme和verbal advantage没法比呀

-----------------------------
电子版，看了一大半，没看完。

-----------------------------
说实话比 Word Power Made Easy和Merriam-Webster's Vocabulary
Builder稍逊色一点，但也是不可多得的学习词汇的好书。

-----------------------------
练习多一点就好了

-----------------------------
努力看完 嗯 还是你smart

-----------------------------
终于学完了 花了半年 这效率没谁了 不过总算学完了



-----------------------------
全英解释，非常好的例句，简单的分析。

-----------------------------
哎觉得用处不大。

-----------------------------
高三的时候感觉没用，现在。。。

-----------------------------
Word Smart_下载链接1_

书评

-----------------------------
Word Smart_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Word Smart
	标签
	评论
	书评


